

目錄

Contents

- 學校與社區防災夥伴關係之建立－以防災校園網絡建置與實驗計畫為例
翁郁翔、邵俊豪..... 1

The Establishment of School and Community Disaster-Mitigation Partnership:
A Case Study of Deployment and Experiment Plan of Disaster Mitigation for
Campus Network
Yu-Hsiang Weng, Chun-Hao Shao

- 重機具於建築物倒塌事件之加速搜救的角色探討：以 0206 維冠金龍大樓倒塌事件為例
邱淵明、曾瑞曲..... 15

The Examination of the Role of Heavy Machinery in the Acceleration of Rescue
during the Building Collapse of 0206 Weiguan-Jinlong Building as an Example
Yuan-Ming Chiu, Rui-Qu Tseng

- 以離散事件模擬推估大量傷病患現場緊急救護作業時間
曾偉文..... 35

Estimate On-site Operation Time of Emergency Medical Services for a Mass
Casualty Incident by Using Discrete Event Simulation
Wei-Wen Tseng

- 直升機搜救人員執行吊掛任務風險因子之研究
沈凡傑、黃育祥..... 61

Study on the Risks Associated with Helicopter Search and Rescue Hoist
Operations
Fang-Chieh Sen, Yu-Hsiang Huang

- 災害避難收容場所設置之適宜性模式評估
林宜君、林致遠、涂茵婷..... 83

Establishing a Suitability Assessment Model for Setting up Disaster Shelters
Yi-Chun Lin, Chih-Yuan Lin, Yen-Ting Tu